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NORDLAND IDRETTSKRETS 

IDRETTSKRETSSTYRET 

 
STYREMØTE 13/2014-2015, FREDAG 13. NOVEMBER 2015 

IDRETTENS HUS, BODØ 

 

 
Tilstede: Einar Botnmark Leder  

Reinert Aarseth Nestleder  

Marit Gjelle  Styremedlem  

Tord Eliassen  Styremedlem  

Kjell Rambøl  1. varamedlem med fulle rettigheter 

Therese Larsen 2. varamedlem 

 

Forfall: Anita Eliassen  Styremedlem  

   

 

Fra adm.: Kristin Setså  Org.sjef 

  Tore Strand  Idrettsfaglig konsulent 

  Anette Nybø   

        

 

 

 

Sakliste: 

 

 

Sak 96: Godkjenning av protokoll 

a) Styremøte 12/2014-15, 25. september 2015, Scandic Havet, Bodø 

 

Sak 97: Leie av nye kontor Aspmyra Stadion 

 

Sak 98: Strategiplan og anleggsplan til idrettskretstinget 

 

Sak 99: Status Tur- og treningskompis 

 

Sak 100: Status Young Active 

 

Sak 101: Evaluering Idrettskonferansen 2015 

 

Sak 102: Referatsaker 

 

Sak 103: Møteplan 
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Saksbehandling: 
 

 

Sak 96: Godkjenning av protokoll 

a) Styremøte 12/2014-15, 25. september 2015, Scandic Havet, Bodø 

 

Vedtak: Protokollen godkjennes.  

 

   

Sak 97: Leie av nye kontor Aspmyra Stadion 
 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 08.11.15. 

 

Administrasjonen har bedt utleier om prisoverslag på leie av nye kontorlokaler. 

Vi ønsker også å diskutere problemstillingen rundt det at vi ikke har behov for 

alle de 8 nye kontorene som blir tilgjengelig etter utbyggingen. 

 

Vedtak: Administrasjonen går videre i forhandlingene med utleier.  

 

 

Sak 98: Strategiplan og anleggsplan til idrettskretstinget 
 

Saken ble lagt frem uten saksfremlegg, men på møtet ble notatene fra 

prosessen kvelden før lagt frem og diskutert. 

 

Styret ønsker at kommunikasjonsplan også skal være en del av strategiplanen. 

 

Vedtak: Navnet på strategiplanen endres til Virksomhetsplan Nordland  

  idrettskrets.  

 

 

Sak 99: Status Tur- og treningskompis  
 

Prosjektleder Stine Wike ga en kort oppsummering av status i prosjektet. 

 

Her er noen stikkord: 

 Vellykka kurs gjennomført med Vågan, Vestvågøy, Flakstad og Moskenes 

kommuner høsten 2015 – tilsammen 20 utdannede tur- og 

treningskompiser. 

 TTK presentert for Bodø – de ønsker å sette i gang etter jul  

 TTK skal presenteres for Sørfold, Fauske før jul.  

 Planlegger presentasjon av TTK for Alstahaug og Saltdal etter jul 

 Invitasjon til oppfølgingssamling i februar er sendt ut til rundt 25 stk i 

Lofoten (utdannede og nye interesserte) 

Vedtak: Til orientering.  
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Sak 100: Status Young Active   
 

Prosjektleder Hilde Ånneland ga en kort oppsummering av status i prosjektet, 

og styret diskuterte strategi for 2016. Vi har fortsatt mulighet for finansiering 

fra fylket, mens NIF planlegger å legge frem evalueringen av sine 

ungdomsprosjekt under ungdoms-OL (YOG2016). Inntil da er det usikkert 

hvilke konsept de vil satse videre på. 

 

Resultat pr 13.11: 

 Arrangert 5 Lederkurs for ungdom ( 1 på Helgeland ,3 i Bodø og 1 i 

Bjerkvik) 

 Arrangert 4 Aktivitetslederkurs ( 1 på Helgeland og 2 i Bodø og 1 på 

Sortland) 

 99 ungdommer har tatt lederkurs og 83 har tatt aktivitetslederkurs 

 4 YouAct grupper har hatt oppstart  

 Deltakere fra ca 32 ulike idrettslag 

 Mange av ungdommene har blitt ledere og trenere i sitt idrettslag.  

 5 stykker deltar på Olympisk lederkurs og skal arrangere 

fakkelmarkering i Bodø 15 januar 

 

Erfaringer: 

 Utfordring å få tak i ungdommene, informasjon stopper opp 

  Utfordringer å få ungdom til å starte opp YouAct- grupper 

  Mange blir trenere/ledere i idrettslaget etter å ha gått på kurs 

 

Veien videre: 

 Videreføre tilbudet i ungdomsskolen 

 Fortsette å arrangere lederkurs og aktivitetslederkurs utover 

prosjektperioden 

Neste kurs:  

 Aktivitetslederkurs 5.-6 desember (Bodø) 

 Aktivitetslederkurs 12.-13 mars ( Mo)  

 Lederkurs for ungdom 3.-5 juni ( Bodø)   

 

Vedtak: Til orientering.  

 

 

Sak 101: Evaluering Idrettskonferansen 2015  
 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 08.11.15. 

 

Anette Nybø gikk gjennom evalueringen av idrettskonferansen, som var en 

ubetinget suksess. 

 

Styret ønsker at vi satser for fullt på ny idrettskonferanse høsten 2016. De 

økonomiske ressursene legges inn der. Lørdag 23. april blir det idrettskretsting 

i Bodø på formiddagen, og anleggsseminar på ettermiddagen. Det legges ikke 
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opp til noe faglig program utover det, bortsett fra at det planlegges Daglig 

leder-seminar fredag ettermiddag. 

 

Vedtak: Til orientering.  

 

 

Sak 102: Referatsaker 

 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 07.11.15. 

 

Nye referatsaker: 

 Mail fra NIF om tid og sted for ledermøter og Idrettsting 2016-2019. 

o Sendt styret på mail 10.11.15. 

 Idrettsstyret har behandlet ny lovnorm for idrettslag og vedtatt at 

årsmøte skal være gjennomført innen utgangen av mars. Betyr at 

idrettsregistreringen vil bli flyttet til april.  

 Einar Botnmark orienterte fra dialogmøte mellom Idrettsstyret, 

særforbundspresidenter og idrettskretsledere. 

 Styret vurderte om man bør møte Nordlandsbenken i forbindelse med 

anleggsmomsen. Det bør i alle fall sendes mail til dem om saken. 

 Prosjektoren på møterommet begynner å jukse og har ikke de rette 

tilkoblingsmulighetene. Det vurderes derfor å kjøpe inn ny til en pris av 

kr 32.408,-. 

 

Vedtak: 1. Det kjøpes inn ny prosjektor innenfor en prisramme på 33.000. 

  2. Øvrige referatsaker tas til orientering.  

 

 

Sak 103: Møteplan 
 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 12.11.15. 

 

 

Vedtak: Til orientering.  

 

 


